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הבית הזמני של ). מועדון לחבר גשר הזיו. -אלישע,רחל,איריס,אהרון,איתמר,יובל        מקום-נוכחים

 קיימא(

 י הדבריםרעיק

 הכנות לפגישה עם ראש המועצה וצוותו בענין שיתוף פעולה, והכנסת נציגים לוועדות-1

על פי הניסיון מהשנה הראשונה ר. המועצה לא בהכרח עומד בהבטחותיו,לא בהכרח שולט       

 במןועצתו,ולא בהכרח נקבל בפגישתינו הראשונה את כל מבוקשינו.

 ן שקיימא מפיקה ובכך מהווה ומבהיר לעצמינו גםוש. המועצה חשוב בהיותו גם הדפ הראהמכתב לר-

הדגיש שיתופ פעולה ופחות מאבקים. הקמת  הפורום הסביבתי רעיון כללי. יש ל ןאת חזון קיימא באופ

 טוב  אך גם שם לעדן את הדרישה להתיעצות בכל החלטה של פיתוח תשתיות וכד'.

 איתמר יבדוק עם נירה בראונשטיין לגבי הוחברה הכלכלילת על פי רשימת שאלות מטל.-

             ל הציבור בנושאים סביבתיים                יהווה כלי לפירסום דעות ש "זה אשר,"עיתון שהלדבר גם -

. 

 טל,יובל,איריס,יודה,אהרון. -להגיע  לפגישה צוות נכבד מקיימא. מוצע-

 כדאי קודם גם לפגוש את אייל רייס.-

 אתר קיימא-2

חשוב מאוד בהיותו מקור אינפורמציה לכל ענייני הסביבה באזור ואמצעי קשר עם ישובי ותושבי 

ה. יש יתרון לאתר קהילה נט שמוצע לנו בחינם. טל ואהרון יבדקו יחדיו מה הכי נכון ואפשרי.  המועצ

 טוב אם אפשר שיוקם עד הפגישה . היהי

שמאפשר הרחבת  קיימא בפייסבוק. טוב מאוד שאנחנו שם אך כדאי והוחלט לעבור לדף פתוח -3

 אהרון יטפל בענין. (ולא קבוצה כמו היום.התפוצה )

 נטפל ונעדכן דרכו את רשימות התפוצה.אינשאללה  לכשיוקם האתר בקרוב  -ת תפוצהרשימו-4

 להקפיד להציג לאנשים את קיימא ולאפשר להם לצאת.

 קיימא לאן.?5

לא רק ארגון גג של גופים סביבתיים במועצה אל א של  -השקענו כמה דקות בדיבור על מהות קיימא

כתובת  קיימא צריך להיות ארגון דינמי חי ונושם.  .פעילים מהאזור מכל ישובי המועצה באשר הם

הוצע לקיים פגישות בפעימה חודשית.  להעלאת נושאים סביבתיים ומתן תהודה ותמיכה בעת הצורך.

לקדם את הקשר מול ועדות לאיכות הסביבה בישובי המועצה ואת הקשר בין הישובים למליאה 

רה אמיתי ואלקדם את הקשר מול אל"ס ולי .באמצאות נציגים. ולאט לאט להתחבר ליותר פעילים

 סמאל"

 לסיכום

-עם ראש המועצה וצוותו.  מגיעים   11לחודש יום שלישי בשעה  29בפגישה  -1

 טל,יובל,איריס,יודה, אהרון)?(

 טל יעדכן מכתב ,יפיצ כטיוטה להערות סופיות וישלח לר. המועצה. -2



 )אפשרויות להכניס נציג ציבור(בעניין החברה הכלכלית איתמר יברר עם נ. בראונשטיין-3

 יובל יקדם פגישה עם אייל רייס-4

 טל ואהרון ישבו ויקדמו בחירת אתר מתאים. -5

 ק לדף פתוח.אהרון יהפוך קבוצת קיימא בפייסבו-6

 בברכה  

 יובל 

 


